
Geacht College, geachte leden van de Raad

Omdat u vanavond de notitie inbreidingslocaties behandeld, hebben wij als Plaatselijk Belang dorp 
Dalfsen gemeend om tijd te moeten vragen om onze zienswijze publiekelijk te verwoorden.

Daar ons in het verleden door de omwonenden van de Brouwerstraat en nu door omwonenden van de 
Pleyendalkerk om advies en bijstand is verzocht menen wij dat wij dit onderwerp nu in een breder 
kader moeten trekken. Hierbij hoeven wij niet in detail te treden over de diverse locaties, daar alle 
fracties reeds bezocht zijn door betrokkenen.

Het PBdD meent dat ,zonder oubollig te willen zijn en niet open te staan voor nieuwe ontwikkelingen , 
hoogbouw in de kern van het dorp Dalfsen afbreuk doet aan het karakter van ons dorp. Zowel de 
huidige bewoners als de velen van buiten de gemeente Dalfsen worden juist aangetrokken door het 
karakter van deze kern en willen zich hier om deze redenen vestigen.
 
Wat wij nu met lede ogen aan moeten zien en verder willen voorkomen is ,dat vanwege de 
voorgenomen hoogbouw ,meerdere huidige bewoners hun huizen te koop aan bieden omdat aan hun 
privacy  afbreuk wordt gedaan door deze voorgenomen hoogbouw.

Wat wij in het recente verleden inzake deze bouwactiviteiten hebben gezien is, dat procedures worden 
aangevochten tot aan de Raad van State en dat dit uiteindelijk alleen maar verliezers oplevert. Ieder 
heeft water bij de wijn moeten doen en niemand is echt tevreden.

Wij menen dat u een mogelijkheid heeft laten liggen ,en bevelen u dat ook voor de toekomst aan ,om 
de Wet Voorkeursrecht Gemeente ook toe te passen op nieuw te benoemen inbreilocaties binnen de 
oude kern. 

Wij verzoeken u zich als Raadsleden uit te spreken tegen hoogbouw in de kernen. Want door 
hoogbouw toe te staan ontstaat er een discrepantie tussen bestaande en nieuwbouw. 

Een ander beleid kan gevoerd worden in de nieuw te bouwen wijken. De toekomstige bewoners 
hebben dan immers de keus om er wel of niet te gaan wonen. De plannen liggen ruim voordien ter 
inzage, men kan zich dan niet beroepen op inbreuk in hun privacy terwijl deze ontwikkeling past in een 
nieuwe opzet van deze woonwijken..

PBdD heeft deze zienswijze,mede namens haar achterban ,graag onder uw aandacht willen brengen 
en hoopt en verwacht een duidelijke ons  passende besluitvorming.

Dank u voor uw aandacht.


